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In de winkelstraten is het nog lang niet zo druk als vóór de coronacrisis. Waarschijnlijk wordt het ook nooit
meer zo druk als voorheen, zegt directeur onderzoek Gertjan Slob van databureau Locatus.

Vergeleken met een jaar geleden zijn er gemiddeld 8 procent meer bezoekers, blijkt uit tellingen in 42
winkelgebieden. Daarmee liggen de bezoekersaantallen op 59 procent van de aantallen voor corona.

In de decembermaand zal er zoals gebruikelijk sprake zijn van enig herstel, verwacht Slob. "Maar de kerst van
2022 zal nog steeds rustiger zijn dan de kerst van 2019."

Zullen we moeten wennen aan minder drukke winkelstraten? "Onze inschatting is dat dat weleens een gegeven
kan zijn."
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